

Title (en)

Counter, stall and/or information and/or exhibition stand.

Title (de)

Theke, Verkaufs- und/oder Informations- und/oder Messestand.

Title (fr)

Comptoir, stand de vente et/ou d'information et/ou d'exposition.

Publication

EP 0415060 A2 19910306 (DE)

Application

EP 90113900 A 19900720

Priority

DE 8909899 U 19890818

Abstract (en)

In a stand construction element (1), especially counter, stall and/or information and/or exhibition stand, comprising individual assembled panels (6) and supports, there is arranged in a bearing face (18), in each case on both sides of the longitudinal axis (21) of supporting pedestals (2), at least one bore (16) or a groove (17) with the same distance (19) from the longitudinal axis (21), and the panels (6) are locked into the bores (16) or the grooves (17) by means of tenons (15) or tongues (14, 29). <IMAGE>

Abstract (de)

Bei einem Standbauelement (1), insbesondere Theke, Verkaufs- und/oder Informations- und/oder Messestand, aus einzelnen zusammengesteckten Platten (6) und Stützen ist in einer Auflagefläche (18) jeweils beidseitig der Längsachse (21) von Stützsockeln (2) zumindest eine Bohrung (16) oder eine Nut (17) mit dem gleichen Abstand (19) von der Längsachse (21) angeordnet und sind die Platten (6) mit Zapfen (15) oder Federn (14, 29) in die Bohrungen (16) oder die Nuten (17) eingerastet. <IMAGE>

IPC 1-7

A47B 87/00; E04B 1/343

IPC 8 full level

A47F 9/00 (2006.01); E04H 1/12 (2006.01)

CPC (source: EP KR)

A47F 3/02 (2013.01 - KR); A47F 9/00 (2013.01 - EP)

Cited by

DE19938383A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

DE 8909899 U1 19890928; CN 1049446 A 19910227; EP 0415060 A2 19910306; EP 0415060 A3 19920923; JP H03103577 A 19910430; KR 910004145 A 19910328

DOCDB simple family (application)

DE 8909899 U 19890818; CN 90106998 A 19900814; EP 90113900 A 19900720; JP 21644490 A 19900816; KR 900012711 A 19900818